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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

22. september 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 494

Ministeren tilkendegav ved det åbne samråd i Udvalget for Fødevarer, 

Landbrug og Fiskeri den 8. september 2009 om brændemærkning af heste, at 

ministeren ikke brød sig om brændemærkning af heste. Betyder det, at 

ministeren internt i regeringen vil tale for et forbud mod brændemærkning af 

heste?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på marlene.harpsoe@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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